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Interpelacja
Skanowanie wydruków dokumentówelektronicznych

i publikacji tych skanów w BIP

Szanowni Państwo,

Zależy mi na zwiększeniu dostępności usług drogą elektroniczną, a co za tym idzie na pozyskaniu
oszczędności czasu i ograniczaniu kosztów związanych z realizacją usług oraz zwiększeniu
transparentności w wyniku łatwiejszego dostępu do informacji nt. działań samorządów, np. dzięki

indeksowaniu informacji zawartych w pismach i decyzjach. W związku z tym swoje interpelacje i

wnioski o dostępdo informacji publicznych składam wyłącznie drogąelektroniczną.

Jednak UM w Łomiankach notorycznie drukuje na papierze i następnie skanuje moje pisma w celu ich

przetwarzania. Do publikacji (np.w BIP) nie są używane moje oryginalne dokumenty tylko dokumenty
zeskanowane — co jest praktyką co najmniej budzącą wątpliwości.

Tak się dzieje w przypadku pism przygotowanych w formie plików PDF opatrzonych kwalifikowanym

podpisem elektronicznym i przesłanych do BRM pocztą elektroniczną

-miejska /interpelacje-i-zapytani/2020/995t
a-16-stycznia-2020-roku-w-sprawie-wysylania-z:

Taksię działo z pismami złożonymi pocztą elektroniczną bezpośrednio w treści wiadomości email:

https://bip.Jomianki.pl/bi mis f Jlacje-i- 0003192019-interpel

acja-z-12032019-roku.html



Taksię działo z pismami złożonymiza pomocą systemu http://interpelacje.esesja.pl/ (poniżej zrzut
ekranu z z tego systemu):
hi jejsł

e-z-19-lutego-2019-roku.html

-zapytani/2019 /271 RKA0003172019-zapytani

Interpelacja z dnia 19 lutego 2019

Szanowni Państwo, 19 utego 2019, godz. 0956
Janusz SkoniecznyU Proszę o wyznaczenie przedstawiciela Gminypełacj

Łomianki reprezentującego Łomianki w Radzie
Ripok.

Interpelacja u
19 utego 2019

l htepy/radaripok.pl/zasady wspolpracy-z-rada-
ipok/Z Z wyrazami szacunku,
Janusz Skonieczny

Zapytanie

Ponadto w BIP zostały opublikowane pisma w wersji innej niż te przesłane do BRM, tj. bez znaku

graficznego który zwyczajowo dodaję w pismach podpisanych przy pomocy kwalifikowanego podpisu
elektronicznego takiego jak ten zawarty w niniejszej interpelacji, poniżej mojegoimienia i nazwiska na
końcu tego pisma.

Dodatkowo pisma opublikowanena BIP niekiedy nie zawierają całego tekstu tych pism, ich treść została
ucięta w zakresie przypisów zawierających odnośniki do materiałów źródłowych istotnych dla

zrozumienia przedstawianych przezemnie tez.

Jako radny chciałbym pomóc UM w Łomiankach zaradzić tym problemom poprzez przygotowanie
odpowiednich uchwał i stanowisk oraz przeznaczenie środków budżetowych — o ile moje inicjatywy

zostaną poparte przez pozostałych radnych



W
związku powyższym proszę o wyjaśnienie:

1. Dlaczego pisma w formie elektronicznej kierowane do UM w Łomiankach są przetwarzane w
formie papierowej i rejestrowane w systemach informatycznych w wersji skanu dokumentu

papierowego, a nie w wersji oryginalnej, elektronicznej takiej w jakiej zostały skierowane do

urzędu.
2. Costoi na przeszkodzie by pisma kierowane do UM w Łomiankach były przetwarzane od

początku do końca w formie elektronicznej,
3. Jakie kroki należy podjąć by pracownicy i pracownice UM w Łomiankach przetwarzali i

przetwarzały pisma oraz wydawali i wydawały decyzje w formie elektronicznej.

Te informacje pozwolą podjąć kroki w celu do poprawy organizacji pracy UM w Łomiankach

zmierzające do zwiększenia sprawności operacyjnej i
ia kontaktu z mieszkańcami. Wusprawni

związku z powyższym niniejsza interpelacja zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawyzdnia 8 marca 1990 roku o

samorządzie gminnym dotyczy sprawoistotnym znaczeniu dla gminy i zasługuje na rozpatrzenie.

Na podstawie art. 39[1) ust. 1 ustawy z 14 czerwca 1960r. kodeks postępowania administracyjnego,

proszę o doręczenie pism w formie elektronicznej na adres wskazany nagłówku, proszę by pisma
posiadały podpis elektronicznyi nie były jedynie skanem pisma papierowego.

Janusz Skonieczny


